

6天5晚西线 台北/高雄港都/阿里山森林/日月潭



亮点
日月潭
台北 101 大楼

文武庙

妮娜巧克力梦想城堡

逢甲夜市

六合夜市

阿里山国家公园

第一天 吉隆坡 → 桃园

—|—|—

桃园蜜月世纪或同级4★

抵达桃园机场后，由当地导游接机，入住饭店。

第二天 南投 → 台中

早|午餐|—

承携行旅游馆或同级4★

【日月潭国家风景区(乘船游湖)】日月潭是台湾最著名的风景区之一，为台湾最大的天然湖泊，坐落于玉山与阿里山之间的山头上【原住民特产】【文武庙】是位于台湾南投县日月潭北边山腰处的一座文武庙。【妮娜巧克力梦想城堡】以顶级石材打造，外观神似欧洲洛可可风古堡，提供光雕秀、高科技多媒体展演、巧克力光影趣味互动式设置【逢甲夜市】位于逢甲大学方圆1公里之内。包括逢甲文华夜市、逢甲路、福星路。商圈内有众多美食小吃，且服饰独具个性

第三天 高雄

早|午餐|—

承携行旅六合馆或同级4★

【佛陀纪念馆】全世界最高大的坐佛。本馆有常设展及特展供参观。陈列各式罗汉、八大宗师人物雕像。进入地宫可以看佛骨、再生舍利及佛教古文物【旗津岛旗津海滩】位于旗津庙前路，拥有救生设备的安全海域，也设有观海景步道、凉亭休憩区【旗津教堂打卡】位于旗津海岸公园内，彩虹教堂背后是蓝色的大海，教堂周边蓄水，海天连成一线，拍照很有浪漫的美感，是著名的网美拍照打卡景点【维格凤梨酥】最着名的凤梨酥，很多游客都来这里买手信带回去送礼【六合夜市】热闹的市集、多样化的小吃，尤其是其中有几家在地必吃的老店、美食

第四天 嘉义

早|午餐|—

嘉义仁义湖岸大酒店或同级4★

【阿里山国家公园-阿里山森林火车】阿里山国家风景区范围涵盖了阿里山森林游乐区及瑞里、丰山、太和等汉人村落，以及邹人的达邦、山美、茶山等部落。【姊妹潭】姐妹潭是两个大小不同的高山湖泊，两个距离50m相当的近，传说山中两位姊妹爱上一名男子，不愿伤害彼此的感情，最后两人分别投入姐潭与妹潭自尽，姐潭湖上还有建立了两座相思亭【阿里山森林园区】阿里山国家森林公园拥有森林小火车、神木、云海、日出与樱花「五奇」景致，是台湾最具知名、也最受欢迎的森林游乐区，是阿里山山脉上的一枚翡翠，闪着耀眼的光芒【茶叶馆】【嘉义夜市】超过20间文化路排队美食。从小吃摊到餐厅~吃遍整条街饱歪歪超满足

第五天 台北

早|午餐|—

台北西门Papawhale或同级4★

【大稻埕+迪化街】【天禄馆】大稻埕位于台北市大同区，迪化街是其中一部分，也很靠近万华区，交通相当方便，捷运或是公车都可以到，适合排个简单的半日到一日游在这里来趟时光小旅行。【台北 101 大楼(登顶自费)】是位于台湾台北市信义区的超高层摩天大楼，楼高 509.2 公尺，地上 101 层、地下 5 层。当前为台湾第一高楼，以及台湾唯一高度超过 500 公尺【饶河夜市】是台北市最早的观光夜市，规模并不大，摊位非常集中，只要是常来的熟客，很快就可以找到自己想吃的摊位，非常方便

第六天 桃园 → 吉隆坡

早|—|—

自由活动知道集合时间，送往机场返回美丽家园。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 6TPE-AY (Updated: 09-JUL-2024)

6D5N TAIPEI/KAOSIUNG/ALISHAN FOREST/SUN MOON LAKE



HIGHLIGHT

-  Sun Moon Lake
-  Wen Wu temple
-  Nina Chocolate Dream Castle
-  Feng Chia Night Market
-  Liuhe Night Market
-  Alishan National Forest Recreation Area
-  Taipei 101 Shopping center

DAY 1 Kuala Lumpur → Taoyuan - / - / -

Century Hotel Taoyuan or Similar 4★

After arriving at Taoyuan Airport, the local tour guide picks up and transfer to hotel.

DAY 2 Taipei 🚗 Nan Tou 🚗 Tai Chung B / L / -

Guide Hotel Taichung or Similar 4★

[Sun Moon Lake National Scenic Area (Take a boat tour)]

Sun Moon Lake is one of the most famous scenic spots in Taiwan. **[Aboriginal Shop]** **[Wen Wu temple]** It is a Wenwu Temple located on the mountainside north of Sun Moon Lake in Nantou County, Taiwan. **[Nina Chocolate Dream Castle]** Made of top-grade stone, it looks like a European Rococo castle. It provides light sculpture shows, high-tech multimedia performances, and interesting interactive settings of chocolate light and shadow. **[Feng Chia Night Market]** Located within 1 km radius of Feng Chia University. Including Fengjia Wenhua Night Market, Fengjia Road and Fuxing Road. There are many delicacies and snacks in the business district, and the clothing is unique

DAY 3 Tai Chung 🚗 Kaosiung B / L / -

Guide Hotel Kaosiung or Similar 4★

[Fo Guang Shan Buddha Museum] The tallest sitting Buddha in the world. There are permanent exhibitions and special exhibitions for visitors to visit **[Cijin Beach]** Located on Miaoqian Road, Qijin, it is a safe sea area with life-saving equipment, as well as sea-viewing trails and pavilion rest areas **[Cijin church]** Located in Cijin Coastal Park, behind the Rainbow Church is the blue sea. **[Pineapple Cake]** The most famous pineapple cake, many tourists come here to buy souvenirs to take home as gifts

[Liuhe Night Market] The bustling market, diverse snacks, especially some must-eat local old shops, gourmet food

DAY 4 Kaosiung 🚗 Chiayi B / L / -

Renyi Lakeshore Hotel or Similar 4★

[Alishan National Forest Recreation Area - Alishan Forest Train]

The Alishan National Scenic Area covers the Alishan Forest Recreation Area, Ruili, Fengshan, Taihe and other Han villages, as well as the Dabang, Shanmei, Chashan and other tribes of the Zou people **[Sister Ponds]** Sister Lake is two alpine lakes of different sizes. The distance between the two is quite close by 50m. **[Alishan National Forest Recreation Area]** Alishan National Forest Recreation Area is the most famous and popular forest recreation area in Taiwan. It is an emerald on the Alishan Mountains. shining brightly **[Tea House]** **[Chiayi Night Market]** More than 20 cultural roads line up for delicious food. From food stalls to restaurants~ eat all over the street to be full and super satisfied

DAY 5 Chiayi 🚗 Taipei B / L / -

Hotel PaPa Whale or Similar 4★

[Dadaocheng + Dihua Street] **[Tianlu Center]**

Dadaocheng is located in Datong District, Taipei City. Dihua Street is a part of it. It is also very close to Wanhua District. **[Taipei 101 Building (own expense +19USD)]** It is currently the tallest building in Taiwan and the only one in Taiwan with a height over 500 meters **[Raoh Night Market]** It is the earliest tourist night market in Taipei City.

DAY 6 Taoyuan → Kuala Lumpur B / - / -

Free & easy until the time and send it to the airport and return to the beautiful home.

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 6TPE-AY (Updated: 09-JUL-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 **📞 016-5500590/529**

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 **📞 016-5500578**

(OUTBOUND)